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                                                                                                      VSPJ/04406/2023 

Zápis 2/2023 
ze zasedání Akademické rady VŠPJ 

konané dne 22. listopadu 2023 v budově vysoké školy 

Účast: 
dle prezenční listiny – z 32 členů Akademické rady VŠPJ (dále jen AR) na zasedání přítomno 22 členů 
AR. 
Celkem přítomna nadpoloviční většina všech členů AR, zasedání je usnášeníschopné. 

Program: 

1) Aktuální stav a novinky na VŠPJ 

2) Návrh členů komise pro státní závěrečné zkoušky – ke schválení, viz příloha s návrhem usnesení 

3) Schválení záměru rektora předložit žádost o prodloužení doby platnosti akreditace bakalářského 
profesně zaměřeného studijního programu Cestovní ruch se standardní dobou studia 3 roky v 
prezenční i kombinované formě studia – ke schválení dle § 12 odst. 1c) zákona 

4) Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností Vysoké školy 
polytechnické Jihlava – k projednání dle § 12 odst. 1j) zákona 

5) Různé 

Jednání zahájil a řídil předseda AR doc. Horák, který přivítal přítomné. 

Elektronickou verifikací zápisu pověřil prof. Báču. 

Průběh jednání: 

Bod 1) Aktuální stav a novinky na VŠPJ 

Předseda AR seznámil členy AR s aktuálním stavem a novinkami na VŠPJ: 

a) Změny ve vedení a orgánech VŠPJ 

− Ke dni 6. června 2023 rezignovala RNDr. Jana Borůvková, Ph.D., na pozici prorektora pro 
studium VŠPJ. 

− S účinností od 6. června 2023 novým prorektorkou pro studium byla jmenována Ing. Martina 
Kuncová, Ph.D. 

− Na základě předchozího souhlasu Akademického senátu VŠPJ ze dne 12. července 2023 byla 
s účinností od 13. července 2023 jmenována Ing. Martina Kuncová, Ph.D. interním členem 
Akademické rady VŠPJ. 

b) Akreditace 

− Dne 22. 5. 2023 byla Národnímu akreditačnímu úřadu pro vysoké školství odeslána upravená 
žádost o udělení akreditace navazujícímu magisterskému profesně zaměřenému studijnímu 
programu Sociální práce v péči o duševní zdraví v kombinované formě studia. 
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− Dne 18. 8. 2023 byla na Národní akreditační úřad pro vysoké školství odeslána žádost  
o udělení akreditace profesně zaměřeného bakalářského programu Porodní asistence  
a profesně zaměřeného bakalářského programu Všeobecné ošetřovatelství. 

− Rada Národního akreditačního úřadu pro vysoké školství na svém zasedání č. 6/2023 
konaném ve dnech 6. a 7. září 2023 rozhodla o udělení akreditace navazujícímu 
magisterskému profesně zaměřenému studijnímu programu Sociální práce v péči o duševní 
zdraví se standardní dobou studia dva roky v kombinované formě studia na dobu 5 let. 

− Dne 19. 10. 2023 byla na Národní akreditační úřad pro vysoké školství odeslána žádost 
o prodloužení akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu 
Aplikovaná informatika se standardní dobou studia 3 roky v prezenční a kombinované formě 
studia. 

c) Nové Strategické dokumenty VŠPJ 

− S účinností od 4. 5. 2023 VŠPJ vydala strategický dokument Systém strategického řízení na 
Vysoké škole polytechnické Jihlava. 

− S účinností od 29. 5. 2023 VŠPJ vydala strategický dokument Strategie spolupráce  
s externími subjekty 2023. 

d) Počty zapsaných studentů 

V rámci všech kol přijímacího řízení zapsáno ke studiu v bakalářských a magisterských studijních 
programech a oborech pro akademický rok 2023/2024 celkem 1265 studentů, z toho 791 
studentů v prezenční formě studia a 474 studentů v kombinované formě studia. Počet zapsaných 
studentů v prezenční i kombinované formě je o 106 vyšší než ve srovnatelném období 
předchozího akademického roku, a o 21 vyšší než v příjímacím řízení pro referenční rok 
2017/2018. 

e) Různé 

− Ve čtvrtek 18. 5. a v pátek 19. 5. 2023 se uskutečnil 15. ročník Konference Konkurence, 
kterou pořádala Katedra ekonomických studií. Hlavní témata konference byly například 
konkurenceschopnost malých a středních podniků, strategické řízení, měnová a fiskální 
politika nebo ICT a konkurenceschopnost. Z jednání bude vydán sborník v elektronické 
podobě s ISBN, který bude zaslán k evaluaci do databáze Web of Science a Scopus. 

− V úterý 23. 5.  2023 přijeli na VŠPJ žáci a žákyně 7. - 9. tříd základních škol z Jihlavy  
a Třebíče, aby se zúčastnili projektu Uplift UNICEF. Tento projekt si klade za cíl pomoci 
žákům ve věku 13–17 let osvojit si základy podnikání a finanční gramotnosti. Zároveň pomáhá 
ukrajinským žákům začlenit se do české společnosti. 

− Ve středu 24. 5. 2023 se v historické aule VŠPJ konala konference Peer lektoři ve výuce. 
V rámci konference pořádané VŠPJ vystoupila řada řečníků, kteří přiblížili, jak lze využít 
zkušenost se zotavováním z duševního onemocnění ve vzdělávání. Na konferenci navázal ve 
čtvrtek 25. 5. 2023 workshop s profesory z Norska s názvem Výzkum duševního zdraví jako 
demokratický proces, který se uskutečnil v ateliéru ARTE.    

− Na Masarykově náměstí v Jihlavě se 1. 6. 2023 uskutečnila akce Sportujeme s VŠPJ 2023. 
Aktivní i pasivní sportovci se mohli těšit na již tradiční turnaj v lidském fotbálku o putovní 
pohár i jedinečnou příležitost vyzkoušet si lezeckou stěnu, taekwondo, softball, baseball nebo 
cyklotrenažér. 6. ročník tradičního sportovního setkání pro studenty a zaměstnance VŠPJ i 
širokou veřejnost podpořil Kraj Vysočina a statutární město Jihlava.   

− VŠPJ oslavila narozeniny sportem a slavnostním otevřením odpočinkové místnosti pro 
studenty. Oslavy 19. výročí školy začaly letos již 1. června akcí „Sportujeme s VŠPJ 2023“. 
Od pátku 2. června do neděle 4. června pokračovala akce „Sportujeme s VŠPJ 2023“ na 
baseballovém hřišti ve sportovním areálu ZŠ Otokara Březiny a ZŠ Demlova, kde se uskutečnil 
nultý ročník mezinárodního baseballového turnaje Memoriál rektora Ladislava Jirků – VŠPJ 
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Cup.  Akci Sportujeme s VŠPJ 2023 finančně podpořil Kraj Vysočina a Statuární město Jihlava. 
Záštitu nad ní převzal hejtman Kraje Vysočina Vítězslav Schrek a primátor města Jihlavy Petr 
Ryška. V pondělí 5. června se studenti a zaměstnanci školy společně sešli ve vstupním 
vestibulu školy, aby symbolicky popřáli VŠPJ vše nejlepší. Rektor Zdeněk Horák rozkrojil 
narozeninový dort a slavnostně otevřel odpočinkovou místnost pro studenty. Ta bude 
studentům k dispozici k odpočinku a společné práci, a to vždy po celou otevírací dobu školy. 
Odpočinková místnost se nachází na místě „Starého bufetu“. 

− Filmový klub POLYFiK pro studenty a zaměstnance VŠPJ i širokou veřejnost uvedl 6.  června 
2023 film Severní proud. Dokumentární snímek režiséra Steffena Kronese se zabývá otázkou 
šíření plastového odpadu z evropských řek do nejvzdálenějších koutů planety. Po skončení 
následovala debata s Mgr. Zuzanou Krausovou, která pracuje na jihlavské radnici na odboru 
životního prostředí. 

− rektor VŠPJ Zdeněk Horák byl 8. června 2023 zvolen místopředsedou České konference 
rektorů (ČKR). Své funkce se ujal od 1. srpna 2023. 

− Prorektor VŠPJ pro vnitřní, vnější a mezinárodní vztahy Václav Báča v úterý 27. června 2023 
připomněl Den památky obětí komunismu. Tento den patří vzpomínkám nejen na političku 
Miladu Horákovou, kterou komunistický režim popravil před 73 lety při politických procesech, 
ale i další oběti komunismu. Pietní akt se uskutečnil u památníku obětem procesů 50. let 
minulého století, který se nachází vedle budovy VŠPJ v Tyršově ulici. 

− Katedra matematiky VŠPJ pořádala v době letních prázdnin 2023 prázdninovou školu 
matematických předmětů. Kurz nabídl další šanci studentům, kterým se nepodařilo úspěšně 
zakončit některý z matematických předmětů. Příležitost zopakovat a procvičit si látku mohli 
využít také studenti, kteří již předměty absolvovali nebo je teprve absolvovat budou.  

− V aule Výukového centra VŠPJ se ve dnech 12. a 13. července 2023 uskutečnily slavnostní 
promoce. Promoční akty si dorazili užít nejenom čerství bakaláři, ale také prvních pět držitelů 
titulu Ing. z navazujícího magisterského studijního programu Aplikovaná technika pro 
průmyslovou praxi.  

− Student bakalářského studijního programu Aplikovaná informatika Marek Šmarda se ve 
dnech 19. až 24. července 2023 účastnil Mistrovství Evropy univerzit v bojových sportech. 
Na sportovním klání v chorvatském Záhřebu byl student zařazen do projektu UNIS, který 
poskytuje podporu vrcholovým vysokoškolským sportovcům. VŠPJ reprezentoval 
v taekwondu.    

− Prorektor Václav Báča se v neděli 6. srpna 2023 zúčastnil vzpomínky na oběti justičních 
vražd politických vězňů, kteří byli popraveni ve věznici tehdejšího Krajského soudu v Jihlavě 
v letech 1950–1952.  

− Prorektor Václav Báča položil v pondělí 21. srpna 2023 kytici k pamětní desce Evžena Plocka 
na Masarykově náměstí v Jihlavě. Připomněl si tak oběti invaze a následnou okupaci 
Československa vojsky Varšavské smlouvy v roce 1968. 

− Ve čtvrtek 7. září 2023 proběhla ve Výukovém centru VŠPJ již tradiční akce Den pro prváky  
a tvorba rozvrhu, na akci jich přišlo přes pět set. V rámci tohoto setkání studenti  
a studentky prvních ročníků vytvořili vlastní rozvrh na první semestr, a to za pomoci 
vyučujících z jednotlivých kateder. Následovala prohlídka školy a sportovní odpoledne. 

− Katedra matematiky VŠPJ připravila na září 2023 pro nově nastupující studenty vyrovnávací 
kurz matematiky. Kurz byl určen především těm, kteří se rozhodli studovat bakalářské 
programy Aplikovaná informatika, Cestovní ruch a Finance a řízení.  

− V týdnu od 20. do 26. září 2023 proběhl Evropský týden udržitelného rozvoje a Vysoká škola 
polytechnická Jihlava byla součástí. Zapojila se tak do celoevropské osvětové akce, která 
propaguje myšlenky udržitelného rozvoje a spolu s ním i organizace a jednotlivce, kteří 
udržitelně žijí. 
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− Dne 11. září 2023 bylo spuštěno přijímací řízení pro navazující magisterské studium 
programu Sociální práce v péči o duševní zdraví. Stalo se tak pár dní poté, co VŠPJ získala 
akreditaci od NAÚ pro vysoké školství. 

− V úterý 26. září 2023 se v Pivovarské restauraci v Jihlavě uskutečnil Akademický den. Toto 
neformální zahájení akademického roku bylo ve znamení skvělé hudby, ale také zajímavých 
přednášek a zábavného doprovodného programu.  

− Tématem besedy, která se uskutečnila ve čtvrtek 21. září v Historické aule VŠPJ, bylo 
působení České republiky v mezinárodních organizacích a aliancích. Studenti besedovali 
s předsedkyní Poslanecké sněmovny PČR Markétou Adamovou Pekarovou.  

− Ve středu 20. září 2023 se na VŠPJ uskutečnil již 8. ročník konference HUMANITAS. 
Pozornost byla věnována dětské hospicové péči, sexuální asistenci, domácímu násilí  
a duševním onemocněním. 

− Ve čtvrtek 21. září 2023 nás opustil dlouholetý kolega a významná osobnost Vysoké školy 
polytechnické Jihlava, zakladatel a emeritní vedoucí katedry cestovního ruchu, pan 
RNDr. PaedDr. Jaromír Rux, CSc. 

− Na pět set návštěvníku z řad studentů, zaměstnanců, absolventů i široké veřejnosti se letos 
postaralo o naprosto jedinečnou atmosféru na Akademickém dni 2023 konaném dne  
26. září 2023. Na programu tohoto neformálního zahájení akademického roku 2023/2024 
byly přednášky, koncerty, Hospodský kvíz, ale i SWAP oblečení a knih nebo sportovní 
trenažéry.  

− Dny 6. a 7. října 2023 se na VŠPJ nesly ve znamení anglického jazyka. Zatímco v pátek 
probíhaly cambridgeské zkoušky nanečisto, v sobotu se uskutečnily oficiální B2 First 
zkoušky. Zkoušek se zúčastnili převážně studenti a studentky středních škol z Kraje Vysočina, 
zejména z Jihlavy.  

− V pátek 6. října 2023 se na VŠPJ uskutečnila jedna z největších vědecko-popularizačních akcí 
v České republice – Noc vědců. Tajemství vědy přilákalo do budovy VŠPJ přes pět set 
návštěvníků, kteří si vyzkoušeli vědu na vlastní kůži. 

− Ve čtvrtek 9. října 2023 se v rámci online diskusního setkání "Na slovíčko" hovořilo na téma 
udržitelnosti cestovního ruchu v chráněných přírodních lokalitách. Pozvání do diskuse přijal 
Mgr. Jakub Kašpar z Krkonošského národního parku, Mgr. Josef Štemberk, Ph.D. z Národního 
parku Šumava, David Freudl, MA za Národní park Thayatal, Ing. Blanka Nedvědická  
z Geoparku Český ráj, Ing. Stanislav Stařík z Geoparku Broumovsko a Mgr. Roman Fabeš  
z Geoparku Vysočina. 

− V úterý 24. října 2023 se uskutečnily doplňující volby do Studentské komory Akademického 
senátu VŠPJ. Studenti*ky v tajném hlasování na půdě školy vybrali jako své 
zástupkyně Veroniku Severovou a Valérii Göttlerovou. Ve studentské komoře nahradí 
senátora Šimona Hajníka a senátorku Adiyu Zhalel, kteří již studium na VŠPJ úspěšně ukončili. 

− Zástupci vedení VŠPJ se v sobotu 28. října zúčastnili vzpomínkových setkání u příležitosti 
oslav 105. výročí vzniku samostatného Československého státu. Rektor VŠPJ Zdeněk 
Horák položil květiny u sochy Tomáše Garrigua Masaryka na Hradčanském náměstí v Praze v 
rámci společného aktu České konference rektorů. Prorektor pro vnitřní, vnější a zahraniční 
vztahy Václav Báča připomněl Den vzniku samostatného československého státu položením 
květin u sochy TGM v Jihlavě spolu se zástupci Kraje Vysočina, města Jihlavy, armády, policie  
i místních občanských sdružení. 

− Ve středu 1. listopadu 2023 navštívil VŠPJ velvyslanec Singapurské republiky TAN Soo 
Khoon, aby se neformálně sešel s vedením školy. Tématem jednání byla vzájemná spolupráce 
zejména v oblasti výuky technických oborů. 
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− VŠPJ se i letos zapojila do Týdne Akademie věd ČR. V rámci největšího vědeckého festivalu 
v České republice uvedla ve dnech od 7. do 9. listopadu sérii přednášek akademických 
pracovníků katedry technických studií. Zájemci o vědu a výzkum se mohli těšit například na 
prezentaci vedoucího katedry doc. Radka Kolmana o využití chytrých materiálů v technické 
praxi nebo na přednášku prof. Miloslava Okrouhlíka s názvem Teorie vs experiment.  

− VŠPJ se stala partnerem soutěže Mládí Humpolec o nejvšestrannějšího žáka a studenta 
města. Ve čtvrtek 2. listopadu 2023 proběhlo na divadelní scéně kina Humpolec slavnostní 
vyhlášení výsledků soutěže Mládí Humpolec 2022/2023 o nejvšestrannějšího žáka  
a studenta města. Novinkou letošního ročníku soutěže byla kategorie Vysoká karta pod 
patronátem Vysoké školy polytechnické Jihlava. Za VŠPJ předal ceny výhercům kategorie 
Vysoká karta sám rektor VŠPJ Zdeněk Horák. 

− Ve středu 15. listopadu 2023 se v historické aule VŠPJ uskutečnilo vyhlášení třetího ročníku 
krajské soutěže STARTupUJ NA VYSOČINĚ, kterou vyhlašuje agentura CzechInvest ve 
spolupráci s Krajem Vysočina. Vítězné projekty se zabývají problémy, které trápí českou 
společnost – službami pro stárnoucí populaci, nedostatečnou kapacitou vzdělávacích institucí 
pro děti předškolního věku a duševním zdravím mladistvých.  

− Dne 16. listopadu 2023, v předvečer Mezinárodního dne studentstva a Dne boje za svobodu 
a demokracii, se v Jihlavě uskutečnilo tradiční SETKÁNÍ SVĚTEL U KLÍČŮ. Akce, kterou 
uspořádala VŠPJ společně se Spolkem pro navrácení sochy TGM do Jihlavy, připomněla dvě 
důležité události novodobé československé historie 17. listopad 1939, kdy nacisté uzavřeli 
české vysoké školy a popravili vlastenecké studenty, a 17. listopad 1989, kdy demonstrace k 
výročí událostí roku 1939 přerostla v protest proti komunistickému režimu a následnou 
Sametovou revoluci. 

− Ve dnech 21. - 23. listopadu 2023 probíhá na VŠPJ v pořadí již dvanáctý ročník veletrhu 
pracovních příležitostí a praxí pro studenty, absolventy, zaměstnance a přátele 
školy. Veletrh se koná ve Výukovém centru VŠPJ a jeho přilehlých prostorách. 

V rámci následné diskuse k projednávanému bodu nebyly vzneseny ze strany přítomných členů 
akademické rady žádné dotazy či připomínky. 

Akademická rada VŠPJ bere na vědomí informace rektora o činnosti VŠPJ v uplynulém období. 

Bod 2) Návrh členů komise pro státní závěrečné zkoušky 

Předseda AR VŠPJ seznámil členy AR s návrhem nových členů komisí pro státní závěrečné zkoušky. 

V souladu s § 53 odst. 2) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, schvaluje Akademická rada VŠPJ 
ty členy komisí pro státní závěrečné zkoušky, kteří nemají vědecko-pedagogickou hodnost docent 
nebo profesor. Jména členů komisí bez hodnosti docent či profesor, většinou z řad akademických 
pracovníků, byla průběžně schvalována na předchozích zasedáních AR VŠPJ či korespondenčním 
hlasováním členů AR VŠPJ. 

Nyní je předkládán ke schválení: Ing. Jan Jirsa – akademický pracovník Katedry technických studií 

Jelikož k přednesenému návrhu nového člena komisí pro státní závěrečné zkoušky nebylo dotazů ani 
připomínek, bylo přijato usnesení. 

Usnesení: 

Akademická rada VŠPJ projednala a schvaluje návrh rektora na jmenování Ing. Jana Jirsy, který 
nesplňuje požadavek vědecké hodnosti docent nebo profesor podle § 53 odst. 2) zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, za členy komisí pro státní zkoušky na VŠPJ. 

PRO =22  PROTI = 0 ZDRŽEL SE = 0 
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Bod 3) Schválení záměru rektora předložit žádost o prodloužení doby platnosti akreditace 
bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Cestovní ruch se standardní dobou studia 
3 roky v prezenční a kombinované formě studia 

V souladu s § 12 odst. 1 písm. c) zákona schvaluje akademická rada veřejné vysoké školy záměr 
rektora předložit žádost o akreditaci studijních programů. 

Rektor seznámil členy AR VŠPJ se svým záměrem předložit žádost o prodloužení doby platnosti 
akreditace bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Cestovní ruch se standardní 
dobou studia 3 roky v prezenční a kombinované formě studia. 

Rektor poskytl jednotlivým členům Akademické rady VŠPJ prostor pro jejich další dotazy 
k uvedenému dokumentu. 

V rámci následující diskuse k tomuto bodu programu: 

Dr. Linderová, jako garantka tohoto studijního programu (SP), stručně seznámila přítomné členy AR 
VŠPJ s jeho obsahem a zaměřením. Podklady byly předloženy s předstihem. Mírné úpravy hodinových 
dotací a byl přidán jeden volitelný předmět. 

Doc. Tučková apelovala na inovaci studijního programu Cestovní ruch.  Zmínila mimo jiné zařazení do 
výuky SMART turismus, udržitelnost cestovního ruchu, povinný předmět Mezinárodní cestovní ruch  
a jiné. Doporučuje doplnit k vybraným předmětům aktuální podmínky a trendy zaměřené na 
udržitelnost a SMART. Cestovní ruch prošel velkými změnami, je nutné na to reflektovat.  

Prof. Chalupa k tomuto doplnil, že absolventi bakalářského oboru Cestovní ruch na VŠPJ se dostávají 
na jiné vysoké školy úspěšně bez přijímacího řízení.  

Jelikož k projednávanému bodu programu nebylo ze strany členů AR VŠPJ již dalších připomínek, 
dotazů či návrhů na doplnění, bylo přistoupeno k hlasování o přijetí usnesení. 

Usnesení: 

Akademická rada VŠPJ schvaluje záměr rektora předložit žádost o prodloužení doby platnosti 
akreditace bakalářského profesně zaměřeného studijního programu Cestovní ruch se standardní 
dobou studia 3 roky v prezenční i kombinované formě studia. 

PRO = 21 PROTI = 0 ZDRŽEL SE = 1 (doc. Tučková) 

K bodu 4) Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠPJ  

Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠPJ uvádí  
v souladu s § 77b, odst. 3, písm. b) zákona o vysokých školách kvalitativní a kvantitativní výsledky 
VŠPJ v oblasti vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činnostech a přijatá opatření a rozvojové 
záměry vedoucí k neustálému zlepšování a zvyšování kvality VŠPJ.  

Prorektorka Cimbálníková uvedla, že předložená Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, 
tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠPJ hodnotí uplynulé 5leté období (roky 2018–2023). Na jedné 
straně podává základní charakteristiku systému zajišťování a vnitřního hodnocení kvality vzdělávací, 
tvůrčí a s nimi souvisejících činností na VŠPJ, na druhé straně popisuje jednotlivé hodnocené oblastí 
na VŠPJ, uvádí nejvýznamnější výsledky v jednotlivých oblastech, stanovuje silné a slabé stránky  
a doporučení pro další rozvoj a zlepšování v hodnocené oblasti.  

Uvedla další významné výsledky (kromě akreditací), které jsou uvedeny ve Zprávě. V oblasti 
vzdělávání proběhla inovace kurikula předmětů všech studijních programů. V roce 2022 byla 
ustanovena Rada studijních programů VŠPJ a bylo vyhlášeno, uskutečněno a vyhodnoceno 
sebehodnocení vybraných studijních programů. V oblasti vzdělávání dále přibyly informace  
o podpoře studia běloruských a ukrajinských studentů. 

V rámci třetí role se VŠPJ stala držitelem Ceny hejtmana Kraje Vysočina za společenskou odpovědnost 
za roky 2020-2021.  
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V oblasti strategického řízení VŠPJ byl vydán dokument „Systém strategického řízení na VŠPJ“, jehož 
cílem je představit a sdílet poslání, vizi, hodnoty a strategii VŠPJ ve vztahu k veřejnosti, 
zaměstnancům a studentům.  Implementace strategické řízení na VŠPJ je naplňována podporou 
činnosti tajemníků pro strategické a krizové řízení na úrovni vedení školy a na úrovni středního 
managementu. V návaznosti na strategický dokument Strategický rámec rozvoje lidských zdrojů VŠPJ 
byl vydán v roce 2021 dokument Strategie rozvoje, kariérní řád a hodnocení akademických 
pracovníků VŠPJ. V roce 2022 byl aktualizován Etický kodex VŠPJ a zpracován Plán genderové rovnosti 
VŠPJ na období 2023-2025. 

Dále uvedla, že Centrum celoživotního vzdělávání VŠPJ s podporou projektu Národního programu 
obnovy zahájilo spolupráci s odbornými katedrami VŠPJ, jejímž výsledkem je tvorba 5 nových 
profesně zaměřených vzdělávacích programů založených na úzké spolupráci s aplikační sférou. 
Centrum celoživotního vzdělávání VŠPJ rozšířilo své aktivity v oblasti příprav a realizace 

Cambridgeských zkoušek. Úspěšnost absolventů těchto kurzů je u samotných zkoušek 100 %.   

Rektor poděkoval a otevřel diskusi. 

Doc. Pána ocenil zprávu o vnitřním hodnocení kvality – rozšiřovaní portfolia studijních programů 
s novým navazujícím magisterským programem, studijní programy reagují na aplikační sféru, 
rozšiřování počtu spolupracujících firem, vydávání 2 odborných časopisů, nakonec revitalizace parku 
Republiky s plánovanou stavbu vysokoškolských kolejí.    

Prorektor Báča přidal do diskuze informaci o snaze VŠPJ o rozšiřovaní firemní spolupráce, se zájmem 
firmy strukturovat.  

Ing. Řezáč upozornil na digitální válku a o velké nutnosti kybernetické bezpečnosti. Apeloval na 
výchovu uživatelů a důležitost tohoto problému. 

Dr. Fiala vznesl dotaz na velký nárůst psychologických případů. Paní prorektorka Cimbálníková 
doplnila dotaz, že vytvoření pozice psychologa VŠPJ po covidu byla velmi přínosná. 

Rektor poskytl jednotlivým členům Akademické rady VŠPJ prostor pro jejich další dotazy 
k uvedenému dokumentu. 

Návrh usnesení ke hlasování: 

Akademická rada VŠPJ projednala a bere na vědomí Zprávu o vnitřním hodnocením kvality 
vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností VŠPJ a doporučuje ji k předložení do Akademického 
senátu VŠPJ. 

PRO =22  PROTI = 0 ZDRŽEL SE = 0 

Bod 7) Různé 

− Informoval členy o postupu řízení ve věci stavebního povolení na výstavbu nových 
vysokoškolských kolejí VŠPJ. 

− Sdělil přítomným, že VŠPJ a Nemocnice Jihlava podepsala smlouvu o spolupráci. Byla 
zahájena komunikace o přípravě akreditace studijního programu „Radiologický asistent“. 

− Informoval, že se VŠPJ aktivně se snaží rozšířit portfolio technických firem. 

− Oznámil přípravu projektů ESF a ERDF. 

− Uvědomil přítomné, že probíhají personální obměny AP a THP, počet zaměstnanců je stabilní. 

− Upozornil na aktuální téma umělé inteligence, které je nutné zohlednit v závěrečných pracích 
studentů. Momentálně je to nový nástroj, který je nutný přijmout.  

− Seznámil členy o začátku výstavby Horácké arény. Proběhla aktuálně demolice staré haly  
a pokračují zemní práce. Naši školu zatím zásadně neomezuje. 

− Informoval, že VŠPJ jedná o partnerství v mezinárodní alianci vysokých škol.  
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− Na závěr informoval o plánovaných společenských událostech. Čeká nás 20. výročí založení 
VŠPJ. Byl představen plán oslav, který bude vrcholit v týdnu od 3. 6. 2023. Požádal přítomné  
o zapsání do svých kalendářů. Vyzval členy o zaslání případných návrhů na ocenění 
významných osobností spjatých s VŠPJ.  

− Pozval přítomné na Ples VŠPJ, který se bude konat dne 15. 3. 2023 v Dělnickém domě v 
Jihlavě. Následně nás čeká konference profesně orientovaných studijních programů, kde 
budou zástupci vysokých škol, MŠMT a NAU. 

− Závěrem pozval přítomné na Vánoce na VŠPJ, které se konají 13. 12. 2023, každoročně bude 
podpořena vybraná charitativní organizace. 

 

Jiná témata k projednání nebyla vznesena, předseda AR poděkoval všem za dlouhodobou práci v AR 
VŠPJ a za účast a jednání ukončil. 

 
 


